



# REGIOJET

Due to the closure for major renovations of the Brno Main Train Station (Brno hlavní nádraží) in 2019, long distance trains will operate out of the Brno - Židenice and Brno dolní nádraží train stations as of 9 December 2018, giving you several options.

### FROM/TO BRNO HLAVNÍ NÁDRAŽÍ

Take a regional commuter train from the Brno hlavní nádraží to Brno-Židenice (the journey takes 3 minutes). All you have to do is book your ticket in our booking system with the Brno - hl. nádraží as your departure station and the system will generate an e-ticket for a Czech Rail regional commuter train which is valid for 30 minutes prior to the departure, or 30 minutes after the arrival, of our RegioJet train. Available at the main train station (Brno hlavní nádraží) is our lounge with complimentary refreshments.

### FROM/TO BRNO DOLNÍ NÁDRAŽÍ

The Brno dolní nádraží train station can be found behind the Zvonařka bus terminal and Galerie Vaňkovka shopping mall. It is a 10 - to 15 - minute walk from the city centre, or you can take bus route 61 which operates at 10 - minute intervals from the public transportation terminal in front of the main train station or from the Úzká stop. You do not need a public transportation ticket for this journey; in the event of ticket inspection, show the ticket inspector your valid ticket for our RegioJet train.

### FROM/TO BRNO - ŽIDENICE

You can get to the Brno - Židenice station by a regional commuter train from the Brno hlavní nádraží. RegioJet offers you complimentary parking for no longer than 23 hours (subject to special reservation at the end of your online ticket booking process).

www.regiojet.com



# REGIOJET

Da der Hauptzugbahnhof in Brunn (Brno hlavní nádraží) das ganze Jahr 2019 für alle Fernzüge nicht durchfahrbar ist, gibt es mehrere Möglichkeiten, wie Sie reisen können. Die Züge werden ab 9.12.2018 in der Haltestelle Brno - Židenice und Brno dolní nádraží halten.

### MIT DEM ZUG AUS DER/IN DIE HALTESTELLE BRNO HLAVNÍ NÁDRAŽÍ

Mit einem Personenzug der Tschechischen Bahnen aus der Haltestelle Brno hlavní nádraží in die Haltestelle Brno - Židenice (Fahrzeit 3 Minuten). Es reicht, wenn Sie im Reservierungssystem RegioJet die Haltestelle Brunn - hl. nádraží eingeben, und das System wird Ihnen automatisch eine elektronische Fahrkarte für den Personenzug der Tschechischen Bahnen mit der Gültigkeit von 30 Minuten vor der Abfahrt, oder nach der Ankunft generieren. Auf dem Hauptbahnhof können Sie die Dienstleistungen unserer Lounge kostenlos nutzen.

### MIT DEM ZUG AUS DER/IN DIE HALTESTELLE BRNO DOLNÍ NÁDRAŽÍ

Die Haltestelle Brno dolní nádraží befindet sich hinter dem Einkaufszentrum Vaňkovka und dem Busbahnhof Zvonařka. Sie können hierher zu Fuß kommen (aus dem Zentrum 10 -15 Minuten), oder kostenlos die Buslinie des öffentlichen Verkehrs Nr. 61 nutzen, die ungefähr alle 10 Minuten vom Hauptbahnhof an der Stelle des Busersatzverkehrs oder auch aus der Straße Úzká abfährt. Im Falle der Kontrolle durch einen Revisor legen Sie die Fahrkarte für den Fernzug RegioJet vor.

### MIT DEM ZUG AUS DER/IN DIE HALTESTELLE BRNO - ŽIDENICE

Auf den Zugbahnhof Brno - Židenice gelangen Sie mit dem Zug vom Hauptbahnhof. RegioJet bietet Ihnen auch eine kostenlose Parkmöglichkeit für höchstens 23 Stunden an (diese muss man zum Schluss der Reservierung einer Fahrkarte beim Online - Einkauf bestätigen).

www.regiojet.at



# REGIOJET

## BRNO MAIN TRAIN STATION CLOSURE



## GLEISSPERRUNG BRÜNN

od 9.12.2018

### INFORMATION FOR REGIOJET TRAIN PASSENGERS

### INFORMATIONEN FÜR FAHRGÄSTE DER ZÜGE REGIOJET



## Brno hl. nádraží Brno dolní nádraží Brno - Židenice

www.regiojet.com / www.regiojet.at

